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Beste dorpsgenoten,

Ondertussen zijn we al ruim negen 
maanden aan de slag na de laatste 
gemeenteraadsverkiezingen. Er is 
al heel wat werk verricht. De N-VA 
doet haar uiterste best om veel  
zaken in beweging te krijgen en 
aan te pakken. Terecht ben ik fier 
op onze ganse ploeg. De collegialiteit 
in het schepencollege is prima en 
de sfeer is hartelijk en warm. Dat 
is essentieel en noodzakelijk om 
de vele projecten die in de steigers 
staan te doen slagen. 

Op de binnenpagina’s laten we  
enkele schepenen en onze  
gemeenteraadsvoorzitter aan  
het woord en leest u meer over 
Stabroek 30/50, dat onze woon-
wijken veiliger en leefbaarder 
maakt. 

Ik wens u veel leesplezier!

Rik Frans
Burgemeester

Kasteel Ravenhof
Oud Broek 2
2940 Stabroek

25 oktober - 20 uur

Met z’n allen zijn we bekommerd om het klimaat en onze planeet. We willen onze kinderen 
dezelfde kansen en levenskwaliteit geven en daarom moeten we de uitstoot van broeikas-
gassen beperken. Daarvoor moet de politiek keuzes maken. 

Bert Wollants, alom geprezen om zijn uitstekende dossierkennis qua energiebeleid, pleit 
ervoor om alle bestaande technologieën naast elkaar te leggen en de voorkeur te geven aan 
de technologieën die het best scoren op duurzaamheid, betaalbaarheid en zekerheid.

Gratis 
toegang

Meer info bij Veerle Kwick via veerle.kwick@n-va.be
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Kasteelbabbel met volksvertegenwoordiger 
en energie-expert Bert Wollants

Interesse in wat er leeft in Stabroek, Hoevenen en Putte?
Dan bent u de persoon die we zoeken! Wilt u zich actief of minder actief engageren? Geef ons een seintje!

Neem eens een kijkje op onze website www.n-va.be/stabroek of neem contact op met burgemeester Rik Frans (rik.frans@n-va.be) 
of voorzitter Thomas Meylaerts (thomas.meylaerts@n-va.be).

Lid worden? Heel eenvoudig! Surf naar www.n-va.be en klik op ‘Word lid’. U steunt hiermee onze partij voor slechts 12,50 euro  
per jaar.
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Jan Schouwaerts - voorzitter van de gemeenteraad 

Wat betekent de politiek voor jou?
Als politicus kan je zaken realiseren waar de gemeente en 
haar inwoners beter van worden. Politiek betekent voor mij 
dan ook luisteren naar de mensen, zodat je weet wat hen 
bezighoudt. 

Hoe vul jij je rol als voorzitter van de gemeenteraad in?
Hoewel ik als gemeenteraadsvoorzitter geen deel uitmaak  
van het schepencollege, volg ik alle dossiers heel kort op  
en woon ik veel vergaderingen bij. Daardoor ben ik goed op 
de hoogte van alles, en dat is noodzakelijk om mijn rol als 
voorzitter in te vullen. 

Wat is jouw mooiste plekje in onze gemeente?
Misschien niet het antwoord dat je verwacht, maar het 
mooiste plekje in onze gemeente is mijn thuis: daar kom ik 
tot rust. De afgelopen jaren heb ik vooral ook het Ravenhof 
leren waarderen. Hopelijk kunnen we dat prachtige kasteel 
de komende jaren opwaarderen. Het is een echte meerwaarde 
voor onze gemeente.

Hoe waren de eerste negen maanden als voorzitter van de 
gemeenteraad?
Interessant en enorm leerrijk. Ik heb veel mensen leren 

kennen, maar vooral geleerd dat er bij gemeentepolitiek meer 
komt kijken dan de meeste mensen denken. En dat maakt het 
ook moeilijk: je kan de mensen wel begrijpen, maar je kan 
niet altijd voor iedereen goed doen. In de politiek moet je 
vaak op langere termijn denken, terwijl de mensen hier en nu 
een oplossing verwachten.

Neem je de politiek mee naar huis?
Absoluut, maar dan in de positieve zin. Ik zet me voor  
honderd procent in, dus is het normaal dat ik ook thuis met 
politiek bezig ben. Maar voor je medelijden krijgt: ik kan de 
dingen ook goed van mij afzetten. Regelmatig ontspannen en 
genieten van het leven staan zeker ook in mijn woordenboek. 
Politiek bezorgt mij dus zeker geen slapeloze nachten.

Veerle Nonneman - schepen van Gezin, Kinderopvang, Lokale Economie, 
Toerisme, Dierenwelzijn en ICT 

Wat betekent de politiek voor jou?
Ik ben heel begaan met wat er in onze gemeente gebeurt. 
Vanuit de politiek kan ik alles van dichtbij volgen. Het is heel 
fijn om de oren, ogen en stem van de inwoners te kunnen zijn 
en bovenal te kunnen helpen waar dat nodig is.

Hoe vul jij je rol als schepen in? 
Ik ben een teamspeler. Ik vind het dan ook heel aangenaam 
dat we een goed schepencollege hebben waarin naar  
iedereen geluisterd wordt en plaats is voor nieuwe ideeën. 
Communiceren over wat ik als schepen doe vind ik heel 
belangrijk, net als goed samenwerken met de gemeentelijke 
diensten.

Wat is jouw mooiste plekje in onze gemeente?
Stabroek heeft veel mooie plekjes. Het elzenbos, de dijk aan 
de Sint-Jacobsstraat en het Stafort behoren tot mijn favorieten. 
Maar het allermooiste plekje is nog altijd mijn thuis.

Hoe waren de eerste negen maanden als schepen? 
Een openbaring! De eerste maanden krijg je heel veel  
informatie, leer je nieuwe mensen kennen en ontdek je  

van binnenuit hoe de gemeente werkt. Ik heb oren en ogen 
goed opengehouden en heb zo heel veel bijgeleerd. En ik stak  
ook meteen de handen uit de mouwen: de buitenschoolse 
kinderopvang werd grondig aangepakt. 

Neem je de politiek mee naar huis? 
Ja, zeker en vast! Het is een microbe geworden die overal 
meegaat. Zelfs in mijn dromen ‘s nachts. Wat alleen maar 
wil zeggen dat de passie om dit goed te blijven doen, zeker 
aanwezig is.

Politiek betekent voor 
mij luisteren naar de 
mensen, zodat je weet 
wat hen bezighoudt.

Ik heb als schepen al enorm 
veel bijgeleerd en stak met 
de vernieuwing van de  
kinderopvang ook meteen  
de handen uit de mouwen.

Vijf vragen aan … 
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Sarah Demartelaere - schepen van Patrimonium, Mobiliteit en Landbouw

Wat betekent de politiek voor jou? 
Politiek is voor mij dagdagelijks werken met mensen en voor 
mensen. En dus zeker ook luisteren naar de mensen. Ook 
samenwerken met de gemeentediensten en experts vind ik 
belangrijk. 

Hoe vul jij je rol als schepen in? 
Stabroek is een dynamische gemeente in volle ontwikkeling. 
Als schepen van Mobiliteit, Patrimonium en Landbouw  
zet ik alles op alles om onze gemeente nog warmer en  
bereikbaarder te maken. 

Wat is jouw mooiste plekje in onze gemeente?
Er zijn veel mooie plekken, maar als ik moet kiezen, ga ik 
voor het gemeentehuis. Het is een prachtig authentiek  
gebouw. Ik legde er de eed af als schepen en vertoef er  
sindsdien vaak.

Hoe waren de eerste negen maanden als schepen?
Werkelijk fantastisch: zo veel variatie, elke dag is anders.  
Nog geen moment heb ik het gevoel gehad dat ik aan het werk 
ben. Elke dag prijs ik mezelf gelukkig dat ik me mag inzetten 

voor onze gemeente en onze inwoners. Recent startten we het 
project Stabroek 30/50 op. Dat moet de verkeersveiligheid en 
leefbaarheid in onze gemeente verhogen. Na een testfase in 
Putte rollen we Stabroek 30/50 nu verder uit. Hier ben ik best 
trots op.

Neem je de politiek mee naar huis? 
Schepen ben je niet tussen bepaalde uren, maar op elk  
moment van de dag. Maar thuis ben ik naast schepen ook 
mama en vrouw. Mijn kinderen en man zijn trots op wat ik 
doe en laten me mijn rol als schepen met passie uitvoeren.

Na een testfase in Putte 
rollen we het verkeers-
project Stabroek 30/50 
verder uit. Hier ben ik 
best trots op.

Vijf vragen aan … 

Stabroek 30/50

Werken aan een leefbaar en veilig Stabroek
Een bestuurder die te snel rijdt of een fout geparkeerde auto: ze kunnen een gevaarlijke situatie creëren voor fietsers en voetgangers. 
Daarom lanceert het gemeentebestuur het project Stabroek 30/50. “Met een aangepaste maximumsnelheid en de evaluatie van de 
parkeerregimes zorgen de gemeente en de inwoners samen voor veilige en leefbare woonwijken”, legt schepen van Mobiliteit Sarah 
Demartelaere uit.

Stabroek 30/50 is een actieplan voor alle woonwijken in onze  
gemeente. De komende jaren delen we onze gemeente wijk per  
wijk op in gebieden van 30 of 50 kilometer per uur. Daarnaast 
evalueren we de parkeerregimes. 

Aangepaste snelheid
De toegelaten snelheid hangt onder meer af van de functie van de 
wijk. In woonstraten en schoolomgevingen wordt 30 kilometer per 
uur de regel. In de bebouwde kom of woonwijken met doorgaand 
verkeer is 50 kilometer per uur toegelaten. In de buitengebieden, 
meestal gewestwegen, blijft de huidige maximumsnelheid van  
70 kilometer per uur behouden.

Geen zwaar verkeer in woonwijken
Ook de parkeerproblemen en de tonnagebeperking in woon- 
wijken vormen een belangrijk onderdeel van Stabroek 30/50. 
Zwaar verkeer in de woonwijken willen we vermijden.  
Signalisatieborden moeten chauffeurs daarop attent maken.  
Waar mogelijk komen er tot slot ook fietsstraten. Daar hebben 
fietsers altijd voorrang op auto’s.

Samen met u
Wijk per wijk nodigen we de inwoners uit om met ons te bekijken 
wat goed is en wat beter kan. Samen met u bekijken we de nieuwe 
maatregelen. Daarna start een testfase. Na een grondige evaluatie 
wordt het nieuwe regime doorgevoerd in uw wijk. Betrokkenheid 
is heel belangrijk in dit proces. “We willen dit samen doen”, zegt 
burgemeester Rik Frans. “Het project zal zeker niet zonder slag  
of stoot gerealiseerd kunnen worden. Het vraagt immers een  
grondige mentaliteitswijziging om in te zien dat de auto niet  
langer koning is.”

Vindt u de folder over Stabroek 30/50 in uw bus en ziet u onze  
banners staan in uw wijk? Dan weet u dat uw buurt aan de beurt is.

Geslaagd proefproject

De eerste wijk die aan de beurt kwam, is de wijk Putte-Stabroek.  
Dat was een logische keuze, omdat de Veldstraat, de Moretuslei en  
de Jan Matstraat recent opnieuw zijn aangelegd. “We kregen van onze 
inwoners zeer veel feedback”, vertelt schepen Sarah Demartelaere. 
“Onze mobiliteitscommissie neemt de terugkoppeling nu onder de 
loep. Daarna bekijken we wat we nog kunnen verbeteren.”
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


